

# CAMA EXPO L'EXPO ACAD 2019

62<sup>ND</sup> ANNUAL TRADESHOW  
62<sup>EME</sup> EXPOSITION ANNUELLE

SEPTEMBER 20-21, 2019  
20 & 21 SEPTEMBRE 2019

HOTEL BONAVENTURE  
MONTRÉAL QUEBEC

## Why Attend?

This is the only show in Canada combining vending, micro market and office coffee services. This is a great venue to get informed on the latest trends and developments in the industry. Come out to see and sample products demonstrated by industry leaders.

## 2019 Group Accommodations

Special room rates been arranged for our group under the name Canadian Automatic Merchandising Association at the Hotel Bonaventure Montréal.

## EXPO INFORMATION

### Admission fees per person include:

- Admission to the trade show floor exhibits
- Admission to the educational sessions (including breakfast)
- Lunch is included

*Pre-registration must be received with payment no later than September 13th, 2019.*

Go to [www.vending-cama.com](http://www.vending-cama.com) to pre-register online or complete the attached pre-registration form and return by mail, email to [info@vending-cama.com](mailto:info@vending-cama.com) or fax 905-826-4873.

### All prices include GST

Operator Member (pre-registered).....	No charge
Operator Member (on site) .....	\$20 per person
Non-member Operator .....	\$50 per person
Non-exhibiting Supplier.....	\$250 per person
Children accompanied by registered adults.....	No charge

## Important Note

CAMA is unable to invoice for on-site registrations and ticket purchases at events. CASH, CHEQUE AND CREDIT CARD PAYMENTS WILL BE ACCEPTED.

## Registration Hours

### Admission to exhibits is by registration badge only.

Thursday, September 19th .....	1:00 pm – 5:00 pm (no access to trade show floor)
Friday, September 20th.....	8:30 am – 5:00 pm
Saturday, September 21st .....	8:30 am – 3:00 pm

## Awards Presentation

### Hotel Bonaventure Montréal St-Laurent 6

Friday, September 20th.....	5:00 pm – 6:00 pm
-----------------------------	-------------------

## Friday Night Social Networking Event

### Hotel Bonaventure Montréal Salon Bonaventure

Friday, September 20th.....	6:00 pm – 9:30 pm
-----------------------------	-------------------

*\*Ticketed Event; Pre-registration is Required*

Sponsored by:  

## Solicitation by non-exhibitors

Under no circumstances are non-exhibitors permitted to solicit or conduct business in the trade show area. If a registrant is found doing so, they will be escorted from the area. Your co-operation is appreciated.

## Cameras and Recording Devices

Cameras and recording devices are not allowed on the Trade Show Floor or in the Education Sessions.

## Pourquoi y assister?

C'est la seule exposition au Canada combinant la distribution automatique, les micromarchés et les services de pause-café. C'est une grande occasion de s'informer sur les tendances les plus récentes et les développements dans l'industrie. Venez voir et touchez les nouveaux produits montrés par les leaders de l'industrie.

## Hébergement de groupe

Un tarif spécial a été négocié pour notre groupe sous le nom Canadian Automatic Merchandising Association à l'hotel Bonaventure

## INFORMATION EXPO

### Le frais d'admission par personne inclut:

- Admission à l'exposition
- Admission aux sessions éducatives (petit-déjeuner inclus)
- Le déjeuner est inclus

*Les préinscriptions accompagnées du paiement en totalité doit nous parvenir au plus tard le 13 septembre 2019*

Allez à [www.vending-cama.com](http://www.vending-cama.com) pour vous préinscrire ou complétez le formulaire d'inscription en pièce jointe et retournez-le par courrier, courriel à l'adresse [info@vendingcama.com](mailto:info@vendingcama.com) ou encore pas télécopieur au 905-826-4873.

### Tous les prix incluent la TPS

Membre exploitant (préinscription).....	Gratuit
Membre exploitant (à la porte).....	\$20 par personne
Non-membre exploitant .....	\$50 par personne
Fournisseur non-exposant.....	\$250 par personne
Enfants accompagnés d'un adulte inscrit.....	Gratuit

## Avis important

L'ACAD n'est pas en mesure de facturer pour les inscriptions sur place ni les tickets pour événements. PAIEMENT EN ARGENT COMPTANT, CHÈQUE ET CARTE DE CRÉDIT SEULEMENT.

## Horaires d'inscription

### L'admission à l'exposition se fait uniquement sur présentation du badge.

Jeu, 19 septembre .....	13h00 à 17h00 (aucun accès à la salle d'exposition)
Vendredi, 20 septembre.....	8h30 à 17h00
Samedi, 21 septembre .....	8h30 à 15h00

## Présentations des prix

### Hotel Bonaventure Montréal St-Laurent 6

Vendredi 20 septembre 2019 .....	17h00 à 18h00
----------------------------------	---------------

## Vendredi Soir activité sociale de réseautage

### Hotel Bonaventure Montréal Salon Bonaventure

Vendredi 20 septembre 2019 .....	18h00 à 21h30
----------------------------------	---------------

*\*la préinscription est obligatoire*

Commandité par:  

## Sollicitation par des non-exposants

Sous aucun prétexte un non-exposant est-il autorisé à faire de la sollicitation ou conclure des affaires dans la section exposition. Si un visiteur non-exposant est pris en flagrant délit, il sera escorté immédiatement à l'extérieur. Votre coopération est appréciée.

## Caméras et appareils d'enregistrement

Les caméras et appareils d'enregistrement ne sont pas autorisés dans les zones d'exposition et sessions éducatives.

# CAMA EXPO L'EXPO ACAD 2019

62<sup>ND</sup> ANNUAL TRADESHOW  
62<sup>EME</sup> EXPOSITION ANNUELLE

SEPTEMBER 20-21, 2019  
20 & 21 SEPTEMBRE 2019

HOTEL BONAVENTURE  
MONTRÉAL QUEBEC

## PROGRAM-AT-A-GLANCE / SURVOL DU PROGRAMME

### Thursday, September 19th

Hotel Bonaventure Montréal

1:00 pm - 5:00 pm - **Registration Open**

(no access to trade show floor)

### Friday, September 20th

Hotel Bonaventure Montréal

8:30 am - **Registration and Breakfast**

9:00 am - 9:50 am

#### "PLUGGED IN" The Connected Vending Company

Come to this session and learn all about the Technology that today's Vending operator has available to them to get connected!

Hear a testimonial from an operator on how the benefits and savings of using technology in their business out-ways the costs of implementation.

Sponsored by:  

10:00 am - 10:45 am

#### Route Driver Training & Management

Vending is only as good as the people managing it. In this panel discussion a variety of experienced managers will provide insights and discuss aspects related to transitioning staff in a technological environment. The best systems in the world will fail if our staff are not prepared or able to use them as they were designed. Join us to receive insights on driver training and management in the new VMS (vending management systems) environment.

Sponsored by: 

11:00 am - 5:00 pm - **Trade Show**

5:00 pm - 6:00 pm - **Awards Reception**

In the Exhibit Hall

6:00 pm - 9:30 pm - **Friday Night Social Networking Event**

Hotel Bonaventure Montréal (Salon Bonaventure)

### Saturday, September 21st

Hotel Bonaventure Montréal

8:30 am - **Registration and Breakfast**

9:00 am - 9:30 am - **Annual General Meeting**

9:30 am - 10:30 am

#### MicroMarket Recap, What The Future Holds

Since their inception in 2009 in the USA to their global expansion in 2019, MicroMarkets have enabled the shift from vending to retail within the workplace. Consumers can purchase products in the workplace as they would in the high street, only more convenient and productive. Innovative technologies have enabled the global MicroMarket industry by providing operators sophisticated management platforms and consumers a simple checkout process. In North America, it's predicted that there are 35,000 MicroMarket locations today, generating \$2.6 billion in sales each year.

During this session, a leading expert in the MicroMarket industry will share insights about Global MicroMarket growth and what led to the success.

Sponsored by: 

11:00 am - 3:00 pm - **Trade Show**

### Jeudi 12 octobre

Hotel Bonaventure Montréal

13h00 à 17:00 - **Inscriptions ouvertes**

(pas d'accès à la salle d'exposition)

### Vendredi 13 octobre

Hotel Bonaventure Montréal

8h30 - **Inscription et petit déjeuner**

9h00 - 9h50

#### "CONNECTÉ" L'exploitant de distributrices connecté

Assistez à cette session pour en apprendre davantage sur la technologie dont dispose l'exploitant de distributrices pour se connecter!

Venez entendre un exploitant commenter les avantages et les économies liés à l'utilisation de la technologie dans son entreprise tout en réduisant les coûts de mise en œuvre.

Commandité par:  

10h00 - 10h45

#### Gestion et entraînement des approvisionneurs

La distribution automatique est aussi efficace que les gens qui la gèrent. Au cours de cette session, divers responsables expérimentés fourniront des informations et discuteront des aspects liés à la transition du personnel dans un environnement technologique. Les meilleurs systèmes du monde échoueront si notre personnel n'est pas préparé ou capable de les utiliser tels qu'ils ont été conçus. Rejoignez-nous pour recevoir des informations sur la formation et la gestion des approvisionneurs dans le nouvel environnement VMS (Vending Management Systems).

Commandité par: 

11h00 - 17h00 - **Exposition**

17h00 - 18h00 - **Présentations des prix**

dans la salle d'exposition

18h00 - 21h30 - **Vendredi Soir activité sociale de réseautage**

Hotel Bonaventure Montréal (Salon Bonaventure)

### Samedi 21 septembre

Hotel Bonaventure Montréal

8h30 - **Inscription et petit déjeuner**


9h00 - 9h30 - **Assemblée générale annuelle**

9h30 - 10h30

#### Revue des MicroMarket, ce que l'avenir réserve

Depuis leur création en 2009 aux États-Unis et jusqu'à leur expansion mondiale en 2019, les micro-marchés ont permis de passer de la vente automatique à la vente au détail sur le lieu de travail. Les consommateurs peuvent acheter des produits sur le lieu de travail tout comme ils le feraient à leur magasin préféré, mais en plus pratiques et productifs. Des technologies innovantes ont permis au secteur mondial du micro-marchés de fournir aux exploitants des plateformes de gestion sophistiquées et aux consommateurs un processus de paiement simplifié. En Amérique du Nord, il y aurait actuellement 35 000 emplacements de micro-marché, générant des ventes de 2,6 milliards de dollars chaque année.

Au cours de cette session, un expert du secteur des micro-marchés partagera ses idées sur la croissance globale des micro-marchés et sur ce qui a conduit au succès.

Commandité par: 

11h00 - 15h00 - **Exposition**